



AUTHORIZATION LETTER

To Whom It May Concern.

This is to recognize that Japan Radio Co., Ltd. (21-11, Mure 6-chome, Mitaka-shi, Tokyo 181-0002, Japan) authorize Marine Radio Co., Ltd. (Office 17H, bld. 86 Lit.A, V.O. Sredniy Pr., 199106, Russia) to execute following with equipment produced by Japan Radio Co., Ltd.:

1. To organize and carry out the necessary procedure for type approval, certification and issuance of individual certificates in the Russian Maritime register of shipping (RS), the Russian River Register (RRR) and the Federal Agency for Maritime and river transport.
2. To submit review and approval documentation for equipment or use already approved documentation.
3. To arrange testing of equipment extent necessary or use reports of previous test of manufacturer.
4. To arrange approval of equipment extent necessary.
5. To arrange inspection and recognition of manufacturer.
6. To pay for testing, approval, certification, recognition and certificates.
7. To supply products, spare parts, modules and equipment units.
8. To perform installation of equipment, warrantee and after warrantee support, shore-based maintenance, annual survey and other works according to Rules and Regulations.
9. To organize a network of its (MRC) dealers in the territory of the Russian Federation and the creation of its (MRC) service network for the promotion of goods under the brand JRC.
10. To give their (MRC) representatives of the letter-the authorization certificate.
11. In case of delivery of equipment to dealers and representatives of "Marine Radio Co., Ltd.", to permit them to perform the necessary procedures at their location or delivery.
12. To organize training of dealer specialists.

ПИСЬМО ОБ АВТОРИЗАЦИИ

Для предъявления по требованию.

Настоящим уведомляем, что Japan Radio Co., Ltd. (21-11, Mure 6-chome, Mitaka-shi, Tokyo 181-0002, Japan) уполномочивает Общество с ограниченной ответственностью «МАРИН РАДИО» (190106, Санкт-Петербург, В.О. Средний пр., д. 86, Литера А, пом. 17H, Россия) осуществлять нижеуказанные действия в отношении оборудования, произведенного Japan Radio Co., Ltd.:

1. Организовывать и проводить необходимую процедуру утверждения типа, сертификации и выдачи индивидуальных сертификатов в Российском морском регистре судоходства (РС), Российском Речном Регистре (РРР) и Федеральном агентстве морского и речного транспорта.
2. Представлять на рассмотрение и одобрение документацию на изделия или использовать одобренную документацию.
3. Организовывать проведение испытаний изделий в необходимом объеме или использовать протоколы ранее проведенных изготовителем испытаний.
4. Организовывать проведение освидетельствований изделий в необходимом объеме.
5. Организовывать освидетельствование и признание производителя.
6. Оплачивать испытания, одобрение, сертификацию, признания и сертификаты.
7. Поставлять изделия, запасные части, модули и блоки оборудования.
8. Производить монтаж, установку изделий, гарантийное и после гарантийное обслуживание, береговое техническое обслуживание, ежегодные проверки и другие работы согласно Правил и Регламентов.
9. Организовывать на территории пространства России сеть своих (MRC) дилеров и создание своей (MRC) сервисной сети для продвижения товаров под брендом JRC.
10. Выдавать своим (MRC) представителям письмо-освидетельство об авторизации.
11. В случае поставки оборудования дилерам и представителям «Marine Radio Co.,Ltd», поручать им выполнение необходимых процедур по месту их нахождения или поставки.
12. Организовывать обучение специалистов дилеров.

This letter is valid for 2 years from the signing date described below.

DATE: 5 NOVEMBER 2019

JAPAN RADIO Co., LTD.

for M. Baba
JUN NAKAZAWA, GENERAL MANGER
MARINE BUSINESS DEPARTMENT
MARINE SYSTEMS DIVISION